



BULETIN

Edisi 2/2017

Keluaran Tahun 2017

SIDANG REDAKSI

PENAUNG

YH Dato' Syed Ahmad Fuad bin Syed Taha,
DIMP., SMP., AAP.

KETUA PENGARANG

Puan Shahrani Saazai binti Mat Saad, PKT

PENGARANG

Puan Habsah binti Mat Jabar, PKC.

Encik Mohd Yusri bin Johan, PKC.

Encik Zulkarnain bin Ishak, PKC.

Encik Mohd Hisham bin Said, PKC.

Puan Norhayati binti Jaafar, PKT.

Puan Mazaitun Hani binti Zainon, PKT.

Encik Muhamad Hanafiah

bin Mohd Tahir, PKC

Puan Nur Izatul binti Abd Ghaffar

Encik Shaharin bin Akil, PKT

Encik Jafri bin Long

Encik Wan Mohd Razali bin W. Hamid

JURUGAMBAR

Encik Zulkarnain Mohd Nadzir

SUKAN KERAJAAN TEMPATAN DI MAJLIS PERBANDARAN BENTONG



Sukan Kerajaan Tempatan pada kali ini telah diadakan di Daerah Bentong dengan menampilkan Majlis Perbandaran Bentong sebagai tuan rumah. Sukan telah diadakan pada 27 Julai sehingga 30 Julai 2017. Sebanyak 7 acara sukan yang telah disertai dibawah pimpinan Puan Shahrani Saazai binti Mat Saad sebagai Ketua Kontijen yang telah diamanatkan untuk mengetuai kontijen Sukan KT pada kali ini. Pencapaian yang dicapai pada tahun ini adalah tempat ketiga bagi Pertandingan Perbarisan Kontijen dan Tempat Kedua bagi Acara Dart.





Kursus Pelupusan Fail dan Rekod

Kursus Pelupusan Fail dan Rekod

7 September 2017 – Jabatan Khidmat Pengurusan Majlis Daerah Maran telah menganjurkan Kursus Pelupusan Fail dan Rekod. Kursus ini melibatkan semua kakitangan namun keutamaan diberikan kepada pembantu tadbir. Kursus tersebut telah diakhiri dengan sesi praktikal kaedah sebenar melaksanakan pelupusan fail dan rekod.





Pengagihan Bubur As-Syura

10 Oktober 2017 – Badan Kebajikan dan Sukan Pekerja (BAKEP) Majlis Daerah Maran bersama Kelab SUTRA telah bekerjasama membuat Bubur As-Syura. Bubur telah disampaikan oleh Yang Dipertua Majlis Daerah Maran YH Dato' Syed Ahmad Fuad bin Syed Taha kepada semua ahli BAKEP dan SUTRA.

Lawatan Pelajar Sekolah ke MHGR



Lawatan Pelajar Sekolah Menengah Vokasional Chenor ke Maran Hill Golf Resort

9 Ogos 2017 – Bahagian Pengurusan Padang Golf dan Chalet telah menerima kunjungan daripada pelajar – pelajar Sekolah Menengah Vokasional Chenor. Para pelajar telah diberikan taklimat oleh Encik Shahrin bin Akil dan diteruskan dengan sesi praktikal kaedah penggunaan mesin yang dibimbing oleh Encik Muhamad 'Asri Abdul Jalil dan Encik Azmiruddin Ilias.

Penyampaian Sumbangan Kurma Sempena Ramadhan

24 Mei 2017 – Bersempena menyambut Bulan Ramadhan Al-Mubarak telah menjadi rutin tahunan diserikan dengan penyampaian sumbangan buah kurma kepada semua kakitangan MDMaran.





Penyerahan Surat Penyambungan Tempoh Ahli Majlis



Ikrar Bebas Rasuah

Ikrar Bebas Rasuah

2 Ogos 2017 – Semua Ahli Majlis dan kakitangan Majlis Daerah Maran telah melafazkan ikrar bebas rasuah dengan disaksikan oleh pegawai dari Suruhanjaya Pencegahan Rasuah. Program ini telah diadakan di Dewan Jubli Perak, Maran.



PESTA TASIK MARAN 2017



Pesta Tasik Maran

30 September 2017 – Majlis Daerah Maran dengan kerjasama padu Ahli Majlis dan agensi – agensi yang lain telah menganjurkan Pesta Tasik Maran 2017. Pelbagai aktiviti telah diadakan dengan sambutan yang sangat memberangsangkan. Antara aktiviti yang tersenarai adalah seperti pertandingan kayak, menyempit, sukan rakyat, ceramah agama, pertandingan memasak, memancing, berbasikal, pertunjukan aikido, demonstrasi membuat mudball, balingan mudball, pertandingan mewarna, petanque bersekali dengan program koi nak sihat. Kemeriahan yang berlangsung sepanjang pesta ini turut mendapat liputan daripada pihak RTM Pahang.



Program Khatam Al-Quran

Program Khatam AlQuran

21 Jun 2017 – Sempena menyambut Ramadan, pihak Majlis Daerah Maran dibawah kelolaan Badan Kebajikan dan Sukan Pekerja (BAKEP) Biro Keagamaan telah menganjurkan Majlis Bacaan Al-Quran. Program ini dilaksanakan pada setiap pagi hari bekerja dengan penyertaan terbuka kepada semua kakitangan MDM. Program rutin ini yang diadakan setiap tahun diakhiri dengan Majlis Khatam Al-Quran dan penyampaian cenderahati kepada kakitangan yang menyertai program ini. Program kerohanian ini akan kekal menjadi program tahunan Majlis Daerah Maran.



Kursus Pengurusan Cuti

Kursus Pengurusan Cuti

15 Jun 2017 – Bahagian Pentadbiran Am Majlis Daerah Maran telah menjemput Penolong Pegawai Tadbir dari SUK Pahang Encik Hider bin Othman untuk memberikan kursus berkaitan pengurusan cuti dan perkara – perkara am lain yang terdapat di dalam peraturan dimana setiap kakitangan awam wajib mengetahuinya dan diambil cakna.



Ceramah Agama *Multimedia*



Kursus Sistem Pengurusan Aduan Awam (SiSPAA)

9 November 2017 – Kursus Sistem Pengurusan Aduan Awam (SISPAA) telah diadakan di Makmal Komputer SK Seri Keramat. Kursus telah disampaikan oleh wakil pengurusan aduan SUK Pahang. Para peserta telah diberikan satu kes sebagai latihan untuk menguji cuba sistem tersebut.



23 November 2017 – Kursus kewangan telah diadakan di Bilik Mesyuarat Utama MDM bagi memberi pendedahan berkaitan pekeling dan arahan terbaharu berkaitan pengurusan kewangan kerajaan.



Kursus
Pengurusan
Kewangan



Penyampaian Sumbangan Hari Raya

30 Ogos 2017 – YH Dato' Syed Ahmad Fuad telah menyampaikan sumbangan hari raya kepada semua kakitangan Majlis Daerah Maran



Majlis Perpisahan Pelajar Praktikal



Jamuan Meraikan Petugas Pesta Tasik Maran



16 Oktober 2017 – Bertempat di Maran Hill Golf Resort telah berlangsung Jamuan Meraikan Para Petugas Pesta Tasik Maran bagi mengenang keringat dan sumbangan sepanjang Program Pesta Tasik yang dengan jayanya telah berjaya dilaksanakan.